
 
 
 
 
 
 

Stadsdeelcommissie Zuid Geactualiseerd n.a.v. vergadering d.d. 21 mei 2024  

 
Aandachtspunten 
Onderwerpen waarvan commissieleden hebben aangegeven dat ze in beeld moeten blijven.  
Wanneer er op deze onderwerpen iets te melden is, krijgt de wethouder of stadsdeelmanager het woord. 
 
Toezeggingen 
In stadsdeelcommissie gedaan door wethouder, stadsdeelmanager of voorzitter.  
Worden in principe voor of tijdens volgende vergadering afgedaan en van de lijst afgevoerd. 
 
Vet & cursief gedrukt 
Nieuw toegevoegd aan deze lijst c.q. update bestaand punt. 
 

 Onderwerp Stand van zaken Einddatum 

A Aandachtspunten (worden doorlopend genummerd per raadsperiode) 

A12 Goed onderkomen kinderen / 
Smileyveld 

n.a.v. vergadering 06/10/2020: goed onderkomen voor kinderen uit Hanenberglanden Zuid en omgeving. Hier hoort 
het Smileyveld bij. Mevr. Futselaar wilt hier de volgende vergaderingen vragen over stellen. Dit onderwerp wordt 
meegenomen in de mededelingen van SDM.  
--- raadsperiode 2022-2026 --- 
Update 17/05/2022: Context: het Smileyterrein Stroinkslanden is al jaren een plek waar jeugd onder begeleiding 
van vrijwilligers terecht kan voor sport en spel. Dit onder leiding van stichting Smileyveld Stroinkslanden en in 
samenwerking met o.a. Sportaal, Alifa, SVEN Welzijn. 
M.b.t. de doorontwikkeling van het Smiley kan het volgende gemeld worden. Er doet zich een reële kans voor om 
een gebouw (modulaire units) op het terrein te realiseren. Door een goede binnenruimte toe te voegen aan het 
Smiley terrein ontstaat de mogelijkheid de activiteiten uit te breiden. Ook biedt het voor samenwerkingspartners 
(Welzijn, politie, Alifa, Sportaal) meer mogelijkheden en versterkt het het Smiley nog meer als de plek voor de 
jeugd in de Stroinkslanden. De SES en het Smiley bekijken momenteel op welke wijze zij het terrein in de toekomst 

[…] 
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willen indelen en op welke wijze een gebouw kan worden ingepast. Vervolgens wordt samen met de gemeente 
gekeken naar de haalbaarheid (financieel, vergunning technisch) en de stappen die moeten worden ondernomen.  
Update 28/06/2022: Op dit moment worden de voorbereidingen getroffen voor de plaatsing van het modulaire 
gebouw en de nieuwe inrichting van het terrein. De exacte planning m.b.t. plaatsing van het gebouw is afhankelijk 
van het vergunningstraject en de beschikbaarheid van uitvoerders.  
Update 4/10/2022: De vergunningsaanvraag voor de realisatie van het gebouw is in behandeling. Besluit op de 
aanvraag volgt spoedig. Ten aanzien van de plaatsing van het gebouw worden momenteel de voorbereidingen 
getroffen. De doorlooptijd van de plaatsing van het gebouw en de inrichting van het terrein zal voornamelijk 
afhankelijk zijn van de uitvoerende aannemers. Er wordt gekoerst op het voorjaar.  
Update 6/12/2022: Het projectteam is bezig met de voorbereidingen & planning voor het inrichten van het terrein en 
de plaatsing van het nieuwe gebouw. Als eerste wordt de betonplaat verwijderd. Aan de aannemer is gevraagd om 
dit zo snel mogelijk in het nieuwe jaar uit te voeren. De stadsdeelmanager geeft aan dat er wordt gekoerst om het 
nieuwe gebouw in het voorjaar 2023 gereed te hebben.  
Update 31/01/2023: De voorbereidingen voor de verbouwing van het terrein en de realisatie van een nieuwe 
speeltuin zijn in volle gang. Tot op heden veel achter de schermen, maar op korte termijn wordt dit ook op locatie 
zichtbaar. In voorbereiding op de werkzaamheden die gaan plaatvinden gaat een deel van het Smileyterrein met 
bouwhekken worden afgezet. T.b.v de veiligheid en om vandalisme te voorkomen is een Bouwatch camera 
geplaatst. Ten aanzien van de vergunning voor de plaatsing van het gebouw is alle benodigde informatie binnen. 
Besluit op de aanvraag wordt eind februari 2023 verwacht. Direct omwonenden worden persoonlijk uitgenodigd om 
te worden bijgepraat en daarnaast door middel van flyer geïnformeerd over de aanstaande ontwikkelingen. 
Update 21/3/2023: Vanochtend is in het kader van de start van het NK tegelwippen het verwijderen van de 
asfaltplaat begonnen. Wethouder Teutelink en het Smiley hebben de eerste meters asfalt verwijderd. Het 
verwijderen is een lang gekoesterde wens van het Smiley en tevens onderdeel van de nieuwe inrichting van het 
terrein. Morgenavond hebben jongeren de gelegenheid om met jongerenwerk en gemeente in gesprek te gaan 
over de overlast, de mogelijkheden voor een passende plek en afspraken hierover. Op dinsdag 28 maart vindt een 
inwonersbijeenkomst plaats waarbij het Smiley, de SES en de gemeente inwoners gezamenlijk informeren over de 
plannen m.b.t. het speeltuingebouw en de nieuwe inrichting van het terrein. M.b.t. de vergunningsaanvraag valt te 
vermelden dat het besluit langer op zich laat wachten. Dit vanwege de BIBOB toets die noodzakelijk bleek in deze 
aanvraag.  
Update 16/5/2023: Op 28 maart heeft een bewonersbijeenkomst plaatsgevonden waarbij de SES, Smiley en 
gemeente gezamenlijk bewoners hebben geïnformeerd over de plannen. De opkomst was goed en vanuit 
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bewoners werd enthousiast gereageerd. De aanvraag voor de vergunning voor het gebouw is in de afrondende 
fase. De Bibob toetsing is positief afgerond. De afgelopen periode zijn er de nodige werkzaamheden uitgevoerd 
(o.a. in overleg met bewoners verwijderen van bossages, egaliseren, verwijderen van de asfaltplaat en het opnieuw 
inzaaien van het terrein). De komende tijd worden op zowel op het toekomstige speelterrein als het openbare 
terrein werkzaamheden uitgevoerd. Dit zijn werkzaamheden op het terrein ter voorbereiding voor de plaatsing van 
het gebouw. De planning is dat plaatsing van het gebouw nog voor de zomer plaatsvindt en de opening van het 
gebouw en het omliggende terrein na de zomervakantie.  
Update 27/06/2023: Inmiddels is de vergunning rond en wordt deze week overgegaan tot verlening. Dat betekent 
dat plaatsing van het gebouw en de ontwikkeling van het terrein door kan. De planning ziet er in grote lijn als volgt 
uit: De plaatsing van de units vindt z.s.m. na de vakantie plaats. Aansluitend wordt in september de binnenkant van 
het gebouw in orde gemaakt en worden de nutsvoorzieningen aangesloten. Naast de werkzaamheden van het 
gebouw wordt in september ook de speeltuin en de openbare ruimte ingericht. Bij de inrichting van de openbare 
ruimte wordt de buurt betrokken. De oplevering en opening vindt medio oktober plaats. 
Update 10/10/2023: De planning voor de plaatsing van het gebouw is enkele weken verschoven en vindt eind 
oktober plaats. Vorige week is er een overleg geweest met de belangrijkste samenwerkingspartners van het Smiley 
(o.a. de politie, jongerenwerk, de SES, handhaving en gemeente). Onderwerp van gesprek was veiligheid. Er is 
onder andere gesproken over onderlinge communicatie en het maken van praktische afspraken om 
overlastsituaties te voorkomen en aan te pakken. Alles met de insteek om straks in de nieuwe situatie het Smiley 
een mooie en veilige plek te laten zijn. 
Update 12/12/2023: Op 1 november zijn de 7 units die het speeltuingebouw vormen geplaatst. Het plaatsen van de 
hekwerken rondom het gehele speelterrein is gestart. De komende maanden gaan de werkzaamheden verder. 
Onder andere het aansluiten van water/elektra, het opbouwen van het dak, het afwerken van de binnenzijde en de 
inrichting van het speelterrein.  
Update 26/03/2024: De werkzaamheden aan het gebouw gaan de komende tijd door. Het dak zit er inmiddels op 
en elektra en water zijn aangesloten. De werkzaamheden gaan nu met name binnen verder.  
Door de natte winterperiode is het plaatsen van de speeltoestellen uitgesteld. Zodra de bodem voldoende is 
opgedroogd gaan de speeltoestellen geplaatst worden. Er wordt hard gewerkt om in het voorjaar te kunnen starten 
met het buitenspeelseizoen en de opening. 
Update 21/05/2024: Zoals tijdens de vorige Stadsdeelcommissie is gedeeld heeft o.a. het natte weer voor de 
nodige vertraging gezorgd. De bodem was te nat om bijvoorbeeld speeltoestellen te plaatsen. Maar gelukkig is het 
weer nu beter en kunnen we door. Dat betekent concreet dat begin juni de eerste speeltoestellen worden geplaatst 
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en de komende weken de buitenruimte verder wordt ingericht. Ten aanzien van het gebouw heeft er herstelwerk 
moeten plaatsvinden en dat heeft tijd gekost. Het herstelwerk is inmiddels klaar en de komende weken kunnen de 
wanden, plafonds en vloeren worden afgewerkt en worden de toiletten en de keuken geplaatst.Het Smiley, de SES 
en Gemeente blijven zich inspannen om nog voor de zomervakantie het terrein in gebruik te nemen. De 
verwachting is dat een groot deel van de werkzaamheden begin juli klaar is. 
 

A16 Situatie kruising 
Broekheurnerrondweg / 
Broekheurne-Ring  

n.a.v. vergadering 28/09/2021: Inspreker dhr. Jansen namens de buurt Eikendaal over onveilige situatie van de 
kruising. Wethouder Kampman heeft aangegeven om op korte termijn in gesprek te gaan met de omwonenden 
samen met een verkeerskundige. 
--- raadsperiode 2022-2026 --- 
Update 17/05/2022: Context: In het najaar van 2021 hebben bewoners in de stadsdeelcommissie Zuid aandacht 
gevraagd voor de situatie op deze kruising. 
Er heeft een tweede gesprek plaatsgevonden met de betrokken bewoners, verkeerskundige en SDM-Zuid. In dit 
gesprek zijn de maatregelen (verkeerstellingen, snelheidsindicator, bebording, wegmarkering) besproken. Ook is 
uitleg gegeven over de studie die dit jaar start naar de gehele Broekheurne-Ring waar deze kruising onderdeel van 
uitmaakt. Bij een vervolg wordt u hierover geïnformeerd. 
Update 28/06/2022: Geen actuele ontwikkelingen. 
Update 4/10/2022: De markering op het wegdek is opgefrist. Daarnaast is de studie naar de verkeersafwikkeling en 
verkeersveiligheid op de gehele Broekheurne-Ring gestart. Dit is in uitvoering door een externe partij. Op basis van 
de studie worden keuzes gemaakt voor het gehele traject die in de tijd worden uitgezet. 
Update 6/12/2022: Fase 1 van het onderzoek naar de volledige gebiedsontsluiting in Zuid is afgerond. De huidige 
situatie van de ontsluitingswegen in Zuid is in kaart gebracht. Daarbij zijn onder andere de verkeersstromen en de 
capaciteit van de verschillende kruisingen onderzocht. In fase 2 van het onderzoek worden de verschillende 
kruispunten nader onderzocht en uitgewerkt. Met de uitkomsten wordt een lange termijn visie over de 
gebiedsontsluiting in Zuid gemaakt. Naar verwachting volgt in februari 2023 het concept rapport en wordt de raad 
geïnformeerd over de uitkomsten.   
Update 31/01/2023: Geen ontwikkelingen t.o.v. de vorige stadsdeelcommissie Zuid.  
Update 21/3/2023: Het onderzoek is afgerond en wordt nu beoordeeld. Er is contact met de initiatiefnemers uit de 
buurt over het onderzoek en de mogelijke vervolgstappen. Het bureau dat het onderzoek heeft uitgevoerd kan de 
uitkomsten aan uw commissie presenteren tijdens een volgende stadsdeelcommissievergadering Zuid. 

[…] 
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Update 16/5/2023: behandeld als agendapunt.  
Update 27/06/2023: Het betreffende kruispunt staat gepland voor onderhoud. In dat kader doet de Gemeente een 
subsidie aanvraag bij de provincie om deze kruising aan te pakken conform het advies van Sweco. Eind 
2023/begin 2024 krijgt de raad een kredietaanvraag mobiliteit te behandelen. Indien ingestemd wordt met de 
aanvraag, wordt geld vrijgemaakt voor realisatie van deze rotonde.  
Update 10/10/2023: De overige aanpassingen aan de gebiedsontsluitingswegen in Zuid maken deel uit van een 
breder plan. Sweco brengt eerst stadsbreed een advies uit zoals dat ook voor Zuid is gebeurd. Geen 
ontwikkelingen ten opzichte van vorige keer voor wat betreft de genoemde kruising in Zuid.  
Update 12/12/2023: Geen veranderde situatie ten opzichte van de vorige vergadering. 
Update 26/03/2024: Er is dekking voor de voorbereidende plan- en ontwerpfase van de uitvoering. De aanpak van 
het kruispunt zal gecombineerd worden met wegwerkzaamheden aan de Usselerrondweg tussen de 
Haakbergerstraat en Broekheurnerrondweg. Gezien de uitgesproken ambitie van Mediant om te groeien op de 
nabijgelegen locatie, zullen in een eventueel volgend stadium de verkeersafwikkelingsmogelijkheden opnieuw 
onderzocht moeten worden.  
 

A20 Hobbykamerwoningen 
Zuid/Energiearmoede 

N.a.v. vergadering 28/06/2022, agendapunt Hobbykamerwoningen Zuid. Mw. Baas (D66) heeft verzocht om dit 
punt als aandachtspunt op de lijst te plaatsen.  
Energiearmoede is in Zuid een zeer actueel vraagstuk waar voornamelijk inwoners uit buurten met 
hobbykamerwoningen mee te maken hebben. De pilot energiearmoede Zuid geeft de mogelijkheid om in meerdere 
Zuid vraagstukken (sociaal, duurzaamheid en leefbaarheid) en verschil te maken.  
Update 4/10/2022: In de vorige stadsdeelcommissie Zuid is de commissie middels een presentatie geïnformeerd 
over de aanpak van energiearmoede binnen de kaders van de integrale wijkaanpak en de energietransitie. De 
situatie is ten opzichte van juni urgenter geworden waarbij meer de nadruk is komen te liggen op directe (nood) 
hulp. Vanuit dat perspectief is ook naar de aanpak van energiebesparingsmaatregelen gekeken. Inmiddels is een 
versnellingsteam opgericht bestaande uit de welzijnsorganisaties (Alifa en SVEN), de woningbouwcorporaties, 
stichting Pioneering en de gemeente. Dit team heeft het streven om voor de winter de eerste maatregelen uitgezet 
te hebben. Hierbij moet u denken aan het opzetten van klusteams die voor bewoners kierdichting en kleine 
energiebesparende maatregelen gaan uitvoeren en een campagne rondom energiebesparings-gedrag gericht op 
mensen die vanuit landelijke campagnes slecht of niet bereikt worden. Verder werken we voor 2023 grotere 
maatregelen uit, zoals het vervangen van enkel glas door HR++ glas en andere isolatiemogelijkheden. Bij deze 
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ontwikkeling is het van belang dat we in 2023 voldoende woningen beschikbaar hebben die hiervoor in aanmerking 
komen en aan de andere kant voldoende begeleidend en uitvoerend personeel om het ook te realiseren. 
Update 6/12/2022: In de stadsdeelcommissie Zuid op 28 juni is een presentatie gegeven over de aanpak van 
energiearmoede gemeentebreed en specifiek in stadsdeel Zuid.  
Voor de gemeentebrede aanpak energiearmoede is een team opgericht met daarin de volgende deelnemers: 

• De welzijnsorganisaties Alifa en Incluzio. Zij houden zich bezig met het bereiken en activeren van de 
mensen in de doelgroep (waar sprake is van energiearmoede). 

• De woningcorporaties (De Woonplaats, Domijn en Ons Huis) waarmee we samen optrekken om de 
gewenste maatregelen ook uit te voeren 

• Externe adviseur als aanjager van de inzet van verschillende coaches voor het uitvoeren van 
energiebesparende maatregelen en de inzet van de Fix-brigade (klusteam), die de mensen thuis kunnen 
helpen bij de uitvoering. 

• En uiteraard de gemeente om het proces te begeleiden, verbindingen te leggen en het inkopen van 
materialen en maatregelen. 

Door personele wisselingen is er wat vertraging opgelopen, maar inmiddels is een plan van aanpak opgesteld.  
Dit plan van aanpak gaat over de uitvoering van stadsbrede, kleine maatregelen en grote isolerende maatregelen 
voor woningeigenaren op het Bijvank, in ’t Lang en Hanenberglanden.  
Dit plan van aanpak wordt deze maand voorgelegd aan het College van B&W en vervolgens aan de gemeenteraad 
in januari 2023. Gelijktijdig werken we uiteraard verder aan de voorbereiding van de uitvoering van de verschillende 
maatregelen die we in maart 2023 uit gaan voeren. Omdat de aanpak energiearmoede alleen kan slagen met de 
betrokkenheid van de bewoners, verschillende instellingen en organisaties in de wijk, gaan we op korte termijn een 
gesprek plannen met stakeholders/bewoners in Zuid om het vervolg te bespreken. 
Tot slot hebben de minister De Jonge en Jetten gisteren (5 dec) een bezoek gebracht aan Twente in het kader van 
de aanpak energiearmoede. Wij hebben daarbij ingezet op het opzetten van de TOF, de Twentse Ontzorgings 
Financiering: niet meer allemaal regeltjes en formuliertjes, waarbij we met elkaar door allerlei hoepeltjes moeten 
springen. Maar juist een eenvoudige financiering die vooraf duidelijkheid geeft, waardoor belemmeringen worden 
weggenomen. 
Update 31/01/2023: Als inhoudelijk agendapunt behandeld tijdens de commissievergadering. 
Update 21/3/2023: Op dit moment wordt gewerkt aan de voorbereiding, inkoop en werving van menskracht en 
middelen. Met als doel over te kunnen gaan op het uitvoeren van zowel de stadsbrede kleinere besparende 
maatregelen als ook de grotere isolerende maatregelen in Twekkelerveld en wijken in Zuid. 
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Onder de kleine maatregelen valt de inzet van energiecoaches en fixteams. Onder de grote maatregelen verstaan 
we de gratis energiebesparende maatregel voor particuliere woningeigenaren die binnen de doelgroep en in de 
prioriteitswijk (Twekkelerveld en Zuid) vallen. De verwachting is dat de fixteams eind april 2023 aan de slag gaan 
en in het najaar 2023 gestart wordt met de uitvoering van de grotere isolerende maatregelen. De start van de 
energiecoaches, fixteams en andere initiatieven worden tijdig gecommuniceerd via diverse kanalen vanuit het 
Energieloket.  
Update 16/5/2023: De uitvoering van de kleine isolerende maatregelen is begin mei gestart. Ieder huishouden kan 
via het Energieloket Enschede een bezoek van een bespaarcoach of fixteam aanvragen. Het fixteam brengt kleine 
isolerende maatregelen aan in zowel koop- als huurwoningen. De opdrachten voor begeleiding van de grote 
isolerende maatregelen en de witgoedregeling zijn verstrekt. De voorbereiding van de uitvoering is gestart en de 
verwachting is dat in het najaar begonnen wordt met het aanbrengen van de eerste grote isolerende maatregelen.  
De start is onder voorbehoud van een ontheffing die vanwege natuurwetgeving moet worden verkregen van de 
Provincie Overijssel. 
Update 27/06/2023: Eind vorige week hebben de particuliere eigenaren van woningen met DEFG-label in 
Twekkelerveld, Wesselerbrink-Noord en Hanenberglanden een brief ontvangen van Energieloket Enschede om 
zich aan te melden voor de gratis isolatiemaatregel. De inschrijftermijn voor aanmelding is tot en met 22 juli a.s. 
Uitvoering van de isolatiemaatregel volgt dan op zijn vroegst in september/oktober. Zoals al eerder aangegeven is 
dat afhankelijk van de ontheffing die vanwege de natuurwetgeving moet worden verkregen van de Provincie 
Overijssel. Daarover zijn we ook in gesprek met de Provincie. Op 1 juni is de Energieambassadeur in Zuid gestart. 
De Energieambassadeur legt verbindingen in de wijk met zowel inwoners als netwerkpartners op het gebied van 
energie. Daarnaast wordt actief, bij inwoners die niet of moeilijk bereikt worden, de isolerende maatregel onder de 
aandacht gebracht.  
Update 10/10/2023: De actie voor de gratis isolerende maatregel loopt en er zijn in stadsdeel Zuid iets meer dan 
200 aanmeldingen in behandeling. De energieambassadeur is volop aan het werk en we zien dat het persoonlijk 
contact met de bewoners enorm belangrijk is. Dit levert veel doorverwijzingen en aanmeldingen op. 
Update 12/12/2023: We zien een toename van de aanmeldingen voor de Fixbrigade en de bespaarcoaches. 
Mogelijk vanwege het koude weer. De Fixbrigade, die de kleine isolerende maatregelen toepassen, is uitgebreid 
naar twee teams. De energieambassadeur wordt steeds meer gevonden door de bewoners in Zuid. De 
persoonlijke benadering is belangrijk en zorgt voor veel doorverwijzingen. Inmiddels is ook een vrijwilliger 
gevonden die extra ondersteunt en helpt bij de deur aan deur acties en de huiskamergesprekken. De gratis (grote) 
isolatiemaatregel is ongeveer 150 keer uitgevoerd en er zijn nog 40 aanvragen in behandeling. In verband met de 
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natuurkalender wordt de komende maanden geen spouwmuurisolatie aangebracht, maar wel vloer- en 
bodemisolaties. Vanaf 15 december 2023 gaat de witgoedregeling van start. De specifieke doelgroep voor deze 
regeling zijn mensen die het afgelopen jaar kwijtschelding van gemeentelijke belastingen hebben gehad. Deze 
regeling maakt het mogelijk dat een verouderd witgoedapparaat (bijvoorbeeld een koelkast van 10 jaar of ouder), 
kan worden ingeruild voor een nieuw en energiezuinig witgoedapparaat. 
Update 26/03/2024: Op dit moment zijn er nog steeds twee fixteams actief die nog vol zitten met afspraken. De 
verwachting is dat de inzet nog tot juni doorloopt. Door verbetering van het weer wordt verwacht vanaf juni weer 
met 1 team te gaan werken. Er zit nog steeds een stijgende lijn in het aantal gesprekken dat de 
energieambassadeur voert in stadsdeel Zuid. Voor Enschede zuid zitten we op dit moment op 180 uitgevoerde 
grote isolerende maatregelen, zoals de spouwmuur-, dakinsolatie. De 1000 vouchers voor de witgoedregeling 
waren binnen 3 dagen vergeven. Er wordt nu onderzocht of een 2e ronde kan gaan plaatsvinden. 
Update 21/05/2024: De planning van de fixteams zit nog vol, maar de aanmeldingen lopen zoals verwacht door de 
naderende zomerperiode terug. In samenwerking met de woningbouwcorporaties gaan huurders actief per brief 
aangeschreven worden om zoveel mogelijk inwoners te bereiken en nieuwe aanmeldingen te krijgen. Er zijn nu 
rond de 185 energiebesparende maatregelen uitgevoerd in stadsdeel Zuid. 
 

A21 Industrieterrein de Reulver N.a.v. vergadering 31/01/2023, rondvraag van H. Busschers (PVV), is dit punt toegevoegd als aandachtspunt.  
Wethouder M. Teutelink zegt toe, als reactie op de rondvraag en inspreker, om in gesprek te blijven met de 
ondernemers die gevestigd zijn op de Reulver.  
Update 21/3/2023: Als inhoudelijk agendapunt behandeld tijdens de commissievergadering Zuid.  
Update 16/5/2023: De ondernemersvereniging en de gemeente hebben een inventarisatie gemaakt van huidige 
verkeer- en parkeersituatie op de Reulver. Handhaving wordt ingezet op de plekken met prioriteit. De gemeente is 
gestart met het opstellen van een visie voor de Reulver. Na de zomer worden de ondernemers en inwoners hierbij 
betrokken. 
Update 27/06/2023: Rondom de Reulver spelen meerdere zaken waaronder de gebiedsontwikkeling van het 
Bedrijventerrein Reulver zelf, de parkeerproblematiek van vrachtwagens, het hard rijden aan het noordelijke deel 
van de Kiepe. Dit betreffen zaken die in samenhang met elkaar moeten worden beschouwd en aangepakt. Op 3 juli 
is er een breed intern overleg waarin deze onderwerpen integraal worden besproken en voorzien worden van een 
aantal oplossingsscenario's. Deze worden ter beoordeling voorgelegd aan de wethouder. De parkeerproblematiek 
van vrachtwagens is op meerdere plekken in de stad een punt van zorg. Naast de Reulver, zien we dit ook op het 
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Euregio-terrein, in het havengebied en op de Marssteden. De verwachting is dat in het najaar 2023 de parkeervisie 
aan uw raad wordt aangeboden. De vrachtwagenparkeerproblematiek op de Reulver wordt hierin meegenomen. 
Update 10/10/2023: Om op korte termijn de vrachtwagenparkeerproblematiek op de Reulver te verminderen 
worden maatregelen uitgevoerd. Denk hierbij aan: Fysieke aanpassingen bij bestaande parkeervakken waardoor 
vrachtwagens er niet meer kunnen parkeren; Invoeren parkeerverbod voor vrachtwagens voor het gehele terrein. 
Met uitzondering van de parkeervakken voor vrachtwagens; Vereenvoudigen/updaten huidige bebording; 
Intensiever handhaven op de nieuwe regels. 
Daarnaast wordt er met partners gewerkt aan: 

- Toekomstbeeld 2040 de Reulver; 
- Stadsbrede aanpak vrachtwagenparkeren; 
- Mobiliteitsplan. 

Update 12/12/2023: Geen veranderde situatie ten opzichte van de vorige vergadering. 
Update 26/03/2024: In afstemming met de ondernemers worden praktische afspraken gemaakt over de fysieke 
aanpassingen bij bestaande parkeervakken; Het parkeerverbod voor vrachtwagens voor het gehele terrein is van 
kracht. Met uitzondering van de bestaande parkeervakken voor vrachtwagens; Bebording op de Reulver is 
aangepast. 
 

 
 

 Onderwerp Stand van zaken Einddatum 

T Toezeggingen (worden doorlopend genummerd per raadsperiode) 

T5 Fietspaden in Zuid N.a.v. vergadering 12/12/2023, agendapunt aandachtspunten en toezeggingenlijst, vraag Wijkraad Wesselerbrink. 
In 2024 zouden de fietspaden in Enschede worden aangepakt qua veiligheid.  
Toezegging wethouder Teutelink: Exacte planning is nu niet bekend. Bij een volgende vergadering wordt hierop 
teruggekomen bij behandeling van aandachtspunten en toezeggingenlijst.  
Update 26/03/2024: Onlangs heeft er een startoverleg plaatsgevonden voor onderhoud van fietspaden in Zuid: Er 
wordt dit jaar in de Helmerhoek gestart. Voor de overige fietspaden in Zuid is nog geen planning. Exacte locaties 
worden risico gestuurd bepaald. Dus op basis van (bijna-)ongevallen. 

 



 

Update 21/05/2024: Op basis van prioritering na weginspectie worden er in 2024 en 2025 werkzaamheden verricht 
aan de volgende trajecten; 

- Fietspad Helmerhoek van de Usselermarkeweg tot de Oorthuishoek/Harsseveldhoek; 
- Fietspad Broekheurnering vanaf de rotonde Geessinkweg tot aan de Broekheurner-rondweg beide kanten; 
- Fietspad Mariendaal onder de tunnel naar Ruwenbos; 

 
Planning onder voorbehoud van weersomstandigheden en eventueel uit te voeren werkzaamheden aan 
nutsvoorzieningen; 
Na afronding van deze werkzaamheden worden ook andere tracés worden aangepakt. Weginspectie en prioritering 
is bepalend voor de plekken en de planning.  
 

T7 Isolatie 
Hobbykamerwoningen 

N.a.v. vergadering 26/03/2024, agendapunt aandachtspunten en toezeggingen.  
Vraag dhr. Collins (PvdD)bij aandachtspunt A20, Hobbykamerwoningen Zuid: Isoleren gaat wel door 
(bodemisolatie), hoe wordt rekening gehouden met vleermuizen?  
Toezegging stadsdeelmanagement: Antwoord volgt schriftelijk.   
 
Update 21/05/2024: Op dit moment doorlopen we het pre-SMP (Soorten Management Plan) en het SMP traject. 
De pre-SMP is recent akkoord bevonden door de provincie. Onder het SMP kijken we naar diersoorten die leven in 
het dak en de spouwmuur maar ook kijken we heel breed naar de huisvesting van deze diersoorten in de openbare 
ruimtes. Hierbij volgen we alle procedures en protocollen. Vleermuizen in bodem of vloer zijn hierin niet benoemd 
en bij navraag blijkt dit ook niet of niet veel voor te komen in deze regio. Bij de activiteiten die op dit moment onder 
de energiearmoede regeling worden uitgevoerd moeten deelnemende bedrijven het certificaat ‘’natuurvriendelijk 
isoleren’’ hebben, dit wordt actief gecontroleerd door de partij die deze regeling voor ons uitvoert. Dit betekent dat 
er rekening wordt gehouden met diverse diersoorten, zo mogen deze uitvoerende bedrijven maar in bepaalde 
perioden werkzaamheden verrichten. Meer informatie over dit certificaat is te vinden op 
https://www.natuurvriendelijkisoleren.nl/. 
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